
Møde i Hjortshøj grundejerforening torsdag den 6. sept kl. 1900 hos Niels. 
 
Tilstede: 
Niels, Hjalti, Mikkel og Troels. 
 

Siden sidst: 
 
Niels har solgt sit hus på Løvagervej pr. 15.10 og udtræder derfor af bestyrelsen samme dato. Vi spørger 
suppleanterne., om én af dem har lyst til at træde til i stedet for.  
 

Henvendelse til kommunen vedr. privatisering af Løvagervej. 
 
Niels har lavet skriv til kommunen vedr. overdragelse af Løvagervej. Fortov på Løvagervej er meget dårligt. 
Vi problematiserer i henvendelsen, at overdragelsen pt. ikke kan ske med 25 % rest-levetid, som vejloven 
foreskriver. 
 
Vejudvalg. 
 
Niels har lavet en plan vedr udskiftning af fortov på vore nuværende veje frem til 2040. Vi arbejder desuden 
videre i bestyrelsen med at lægge plan for etablering af nyt slidlag.  
 
Vi skal desuden finde en ny til at indtræde i vej-udvalg. Evt. pr. næste generalforsamling. 
 
Økonomi/ kontingent. 
 
Alle medlemmer har betalt kontingent pr. dd. 
 
Evaluering af arbejdsdag/ etablering af fodboldbane m.m. 
 
Bakken, som lå på tværs af fodboldbanen, er nu fordelt hen over hele banen. Der er sået græs og lavet en 
bande/ et lille hegn ud mod hegnet/ vejen. 
 
Super opbakning, masser af folk til at hjælpe, dejligt vejr. Kan tages i brug ca. 1. okt. 
 

Arrangement 8 sept. 
 
Arrangementet aflyst. Vi prøver igen til foråret. 
 
Aftale vedr. sne for sæson 18/19 – hvad gør vi? 
 
Mikkel prøver at spørge Carsten Jeppesen (vores grønne mand), om han kan påtage sig opgaven. Ellers 
vælger vi den sædvanlige løsning. Mikkel er tovholder på snerydning. 
 
Sprøjtning af fortove – til genovervejelse? 
 
Flere af fortovene blomstrer med ukrudt, desværre. Vi overvejede igen at sprøjte, men vælger at lade det 
være op til det enkelte medlem at sørge for at ordne ukrudtet, som vore vedtægter også foreskriver. 
 
Evt. 
Intet til evt. 
 
Ref. Troels P. 
 


